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1. A year in pictures!

以照片回顧這一年

2. Upcoming Dates

即將來臨的日期
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Dear Grade Six Graduates,

It’s been such a privilege to be your English teacher this year—watching you grow, learn, and laugh has truly meant 

the world to me. As you head into this exciting new chapter, carry with you the kindness, courage, and brilliance I’ve 

seen in each of you. Keep shining—you’re going to do amazing things! Mr. Malefetse.

親愛的六年級畢業生們，

能夠成為你們今年的英語老師，我感到無比榮幸。見證你們成長、學習和歡笑，對我而言意義非凡。當你們邁
向這個激動人心的新篇章時，請帶著我在你們身上看到的善良、勇氣和才華。繼續閃耀，你們將成就非凡！
—— 六年級英文老師 Mr. Malefetse 

G6 Ren: Yellow  六年仁班黃組RenY6 Memories

http://www.youtube.com/watch?v=bm2eb_mQen4


As the school year comes to an end, we look back with pride and joy at all the memories we’ve created 

together. From fun class projects to exciting activities, each moment has shown your growth, teamwork 

and creativity. Wishing you the best as you continue your journey. Congrats dear students! Mr. Carballo 

親愛的六年級畢業生們，隨著學年結束，我們回顧與你們共同創造的所有回憶，心中充滿
驕傲與喜悅。從有趣的課堂專案到令人興奮的活動，每一刻都展現了你們的成長、團隊合
作與創造力。祝福你們在未來的旅程中一切順利。
—— 六年級英文老師 Mr. Carballo 

G6 Ren & Ai: Green  六年仁班綠組



Dear Grade Six Graduates,
It has been such a joy to be your English teacher this year. I’ve loved every moment we shared. As you move on 
to new adventures, remember how capable, kind, and full of potential you are. Keep shining—you’ve got so much 
ahead of you! Mr. Malefetse

親愛的六年級畢業生們，

能夠成為你們今年的英語老師，真是無比的喜悅。我珍惜我們共度的每一刻。當你們踏上新的冒險時，請記
住你們是多麼有能力、善良，並充滿潛力。繼續閃耀，你們的未來充滿無限可能！
—— 六年級英文老師 Mr. Malefetse

G6 Ai: Yellow 六年愛班黃組School Memories End of Year Video in Colorful Collage Style

http://www.youtube.com/watch?v=dAUX6XdW66Y


Way to go Xin 6! You all have worked incredibly hard this school year and 

should be proud of yourselves. I enjoyed teaching you this semester and wish 

you all the best in middle school! - Ms. Phillips

親愛的六年級畢業生們，

你們辛苦了！這學年你們付出了無比的努力，值得為自己感到驕傲。我很高興能

在這學期擔任你們的老師，並祝福你們在中學階段一切順利！

—— 六年級英文老師 Ms. Phillips

G6 Xin: Yellow 六年信班黃組



Congratulations, Xin 6, on completing elementary school! It 

has been an honour and a pleasure to teach you and to 

watch you learn and grow this year and throughout your 

elementary years. Wishing you all the best in middle school! 

- Mr. Saulnier

親愛的六年級畢業生們，

祝賀你們順利完成小學學業！能夠教導你們，見證

你們在這一年以及整個小學階段的學習與成長，對

我而言是一種榮幸與快樂。祝福你們在中學階段一

切順利！—— 六年級英文老師 Mr. Saulnier

G6 Xin: Green 六年信班綠組



Upcoming Dates 

即將到來的重要日期

June 20th - Graduation ceremony

六月二十日 - 畢業典禮
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